
PROTOKOLL STYRELSEMÖTE 23 oktober 2024
Plats: Lyan kl. 18.00
Närvarande: Majsan Jonsson, Ronja Åstrand, Linda Holm, Anna-Carin Andersson, Ulrika Erhardsson,
Caroline Jonsson. På telefon: Susanne Erlandsson

§ 1 Mötets öppnande: Ordförande hälsar alla välkomna

§ 2 Godkännande av dagordning: Godkänns

§ 3 Val av protokolljusterare: Ronja Åstrand

§ 4 Föregående mötesprotokoll: Läggs till handlingarna

§ 5 Beslut tagna per Capsulam: Enskilt protokoll gällande instruktörsutbildning.

§ 6 Ekonomisk rapport
Företagskonto: 8369,11
Swish: 1347,50
Placeringskonto: 179800 :-

 
§ 7 Rapporter
Styrelsen. Medlemsmötet: Uppskattat. 20 medlemmar kom till hundspåret för uppletande och
korvgrillning.
Rosabandetpromenaden lockade över 50 personer och många fler hundar. Vi fick priser kvar och
kommer sälja lotter på “Farsgrisen”.
Ordförande har skickat in 7 ansökningar om förtjänsttecken till distriktet.
Klädtryck.Står kartonger i Lyan och Caféet för inlämning av kläder senast 241110. Beställning av
klädtryck senast 241031.
FAHRN: Freestyletävling 241102
Noseworkhelg: Föreläsning fredag 241213 “Den kalibrerade hundnosen 3.0” och Noseworkkurs
lördag 241214.
Trivsel: Sluta med saft och börja med festis istället.
Tävlingssektorn: Farsgrisen 241109
Regelrevidering 241110
Startklass 241116
Apell genomförd.
Genomfört KM i Bruks och lydnad.
Stugfogdar: Städdagen lockade ett 20-tal medlemmar som röjde ris och ställde iordning hallen och
förrådet inför innesäsongen.
Ny medlem i sektorn.
Utbildningssektorn: Vilande
Träningsgrupper: Många träningar har blivit inställda pga avsaknad av träningsvärd. Om ingen
träningsvärd anmäler sig ställs träningen in och tiden i hallen tas bort så den kan nyttjas av andra.
Christina Carlestav har tagit över administreringen av lydnadsgruppen.



§ 8 Skrivelser
Rapport från distriktsmötet. Sandra var på mötet. Försök hantera konflikter på lokal nivå innan man
kontaktar distriktet. Klubbarna behöver fylla på membersite. Distriktet kommer inte anordna
sekreterarutbildning. Blockerade personer. Klubben har inte ansvar för blockerade personer, de har
eget ansvar. Nästa Distriktsmöte 241124: Majsan och Ulrika går.
Inbjudan till årsmöte Studiefrämjandet 19/12. Vi kollar med Kerstin Rennerfeldt om hon kan gå.
Etablera kontakt med Blåbergaryttarna då vi delar skog ibland när det gäller tävlingar.
Månadsbrev från föreningsrådet. Vi hoppar över de mötena eftersom det mest handlar om övriga
idrotter.
Utbildningshelg för instruktörer i distriktet blev inställt.
Skrivelse angående avsatt utbildningssektor. Styrelsen har beslutat att lägga utbildningssektorn
vilande till årsmötet 2025 enligt protokollet 240915.

§ 9 Inkomna frågor från sektorer
● Inhägnad appellplanen (tätare nät nertill) - fråga från en medlem: Förslaget avslås.

§ 10 Nya frågor
● Kontrakt mellan nyblivna instruktörer och klubben. Vi har förtydligat kontraktet.
● Gratis kaffe på kurser och träningar igen? Ja.
● Privatlektioner av avtalsinstruktörer. Klubben bjuder på hallhyra vid privatträning för

medlemmar.
● Balanshinder i hallen. Det behöver tas ut pga många deltagare på kurserna.

§ 11 Övriga frågor
● Utskick till medlemmar om motioner och valberedningens förslag
● Föreläsning SKK Fysisk träning från valp till senior

§ 11 Mötet avslutas

___________________________________ __________________________________

Ordförande Sekreterare

___________________________________

Justerare


